
 

MØTEREFERAT 

Klubbmøte 29.08.2018 med fremmøte på parkeringsplassen for Jypleviktangen   
 
Dette møtet var viet temaet «Rydd en strand» - med piknik. Det var fremmøte på 
parkeringsplassen for Jypleviktangen. 
 
Kjetil hadde på forhånd vært i kontakt med Bamble kommune og de var kommet til at å 
besøke området Skinnvika, Jypleviktangen og Sandvika kunne være tjenlig. Han hadde fått 
med seg egnede sekker til innsamlingen og utstyr for merking av sekkene. Det var gjort 
avtale om hvor sekkene etterpå kunne plasseres og at Bamble kommune skulle informeres 
om hvor det faktisk ble plassert. 
 
Rolf, Kjetil og Yngvar dro til Skinnvika, mens vi andre dro til Jypleviktangen. For begge 
plassene var det gledelig lite avfall å finne. Antagelig hadde det vært rydding tidligere i 
sesongen, men dette er et svært mye brukt turområde (ytterligere økning i år på grunn av at 
Jypleviktangen er blant ti – topperne og har blitt Grenlands mest besøkte topp.), så man 
kunne anta at turgåerne hadde etterlatt seg avfall. Den type avfall var praktisk talt totalt 
fraværende.  
 
Alt avfall fra disse to stedene kunne samles i én sekk, som ble etterlatt ved søppelkassene på 
Jypleviktangen.  
 

.     
  På Titopperpunktet                                       Her var det tid for en kafferast 
 
Fra Jypleviktangen gikk ferden langs kyststien til Sandvika, mens noen gikk langs 
fjæresteinene og plukket. I Sandvika fortsatte plukkingen, men hele veien med et gledelig 
magert resultat. 
 

Langesund  
Rotaryklubb 



      
Berit på vei mot Sandvika                    I Sandvika 
 
Sekkene skulle forsynes med nødvendige data før de ble forlatt. 
 

 
 
 
Etter avsluttet innsamling, gikk turen tilbake til bilene. Noen tok bena fatt direkte hjem. 
 
 
Steinar 
 
 


